
 
 
 
 
 
☑ 无购物站游玩 | 全宿当地 5 砖酒店 
☑ 游览洛伽寺-素有“漂浮在海上的寺庙”的美誉 
☑ 游览鲟峬村-特别赠送: 簪花旅拍 (含服装+簪花) 

☑ 游览云水谣古镇是集和贵楼＋怀远楼＋云水谣古道于一体的 5A 级景区，2008 年以土楼群被列入世

界文化遗产  

☑ 特色风味: 古厝姜母鸭风味/ 土灶土鸡风味 / 石斛鲍鱼盅风味 / 味友鸭肉风味 / 北京烤鸭 / 龙虾鲍鱼+红

酒宴  
                                            

6 天 4 晚 福建美食团 
（厦门/泉州/南靖/漳州） 

 
第一天 吉隆坡 – 厦门  （机上用餐）      酒店：厦门佰翔空港花园或同级 5* 

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往厦门国际机场，然后入住酒店休息。 
 
第二天 厦门-泉州-厦门（早/午-古厝姜母鸭风味）    酒店：厦门佰翔空港花园或同级 5* 
早餐后，驱车前往石狮，游览素有“漂浮在海上的寺庙”美誉的仙寺——【洛伽寺】感受海天一色、禅意悠然的独

特氛围。随后前往被誉为“一生至少要去一次”的世遗泉州，探访最新网红打卡地、闽南最美渔村【蟳蜅村】体验

独特的蟳蜅女簪花风情（含簪花及服装），深入感受传统闽南渔村文化。之后前往【泉州西街】感受浓厚的人间

烟火气，打卡著名的小西埕网红景点。再至香火鼎盛的【关岳庙】（财神庙）为财运、事业和平安虔诚祈福。晚

上自由逛福建最大夜市——【阳光夜市】尽情品尝各类地道闽南美食，感受泉州夜晚的活力与热情。 
 

   
洛伽寺 蟳蜅村（含簪花及服装） 泉州西街 

 
第三天 厦门-南靖-漳州-厦门（早/午-土灶土鸡风味/晚-石斛鲍鱼盅风味） 酒店：厦门佰翔空港花园或同级 5* 
早餐后，前往南靖，游览风光旖旎的【云水谣古镇】。探访被誉为“陆地上的诺亚方舟”的和贵楼，感受这座建于

沼泽之上的方形土楼的独特魅力；漫步影视基地及百年老街——云水谣古道，体味古镇的宁静与人文韵味。随后

参观最精致的双环圆楼——怀远楼，这座保护完好的双环圆形土楼是建筑工艺的杰作，也是电影《大鱼海棠》的

取景地。下午游览【漳州古城】，这里汇聚了丰富的历史建筑与传统文化，老城区浓厚的“老街情、慢生活、闽南

味、民国风、台侨缘”五大特色，让您沉浸于别样的文化旅游体验。 
 

   
云水谣古镇 怀远楼 漳州古城 



 

第四天 厦门（早/午-味友鸭肉风味/晚-龙虾鲍鱼+红酒晚宴）  酒店：厦门佰翔空港花园或同级 5* 

早餐后，乘渡船前往风情独特的【鼓浪屿】漫步于风格各异的万国建筑群，欣赏天主教堂、协和大教堂及各式

老别墅，打卡最美转角拍照点。登高远眺著名的日光岩，俯瞰碧海蓝天。随后前往热闹的龙头路商业街，尽享

购物与美食的乐趣。返厦门后，沿着风景秀丽的【环岛路】游览“一国两制沙滩”，远观厦门地标建筑——世贸双

子塔，感受现代都市与海滨风光的完美交融。 

 

   
鼓浪屿 环岛路 

 

第五天 厦门-吉隆坡（早/午-北京烤鸭）     

早餐后，前往参观千年古刹【南普陀寺】随后外观风景如画的厦门大学校园。接着登上【演武大桥观景平台】，

以及游览集时尚与浪漫于一体的【金鸡百花星光海岸】打卡厦门网红新地标。漫步【沙坡尾避风坞】这片承载

明代历史的老港湾，如今聚集了年轻创业者和手艺人，特色小店林立，是厦门极具文艺气息的创意市集。随后

自由逛【中山路步行街】尽享购物美食乐趣。晚上，送往机场，乘机返回温馨的家，结束愉快旅程。 

 

   
南普陀寺 沙坡尾 中山路步行街 

 

第六天 抵达吉隆坡（机上用餐） 

早上航班抵达吉隆坡，完美行程结束啦！我们下次再见！ 
 

***自费项目： 厦门地标·世贸海峡大厦 55-58 层云上厦门观光厅+厦门 2025 最新景区屿见闽南·时光环境

（RMB400 成人/小孩）*** 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
备注： 
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。 
所有显示在行程里的图片仅供参考。 
指定城市的住宿需视客房供应情况而定。 
行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 
若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。 



☑ No shopping stops, all local 5-star hotels 

☑ Visit Luojia Temple — famed as the “Floating Temple on the Sea” 

☑ Explore Xundou Village — special gift: floral hairpin photoshoot (includes costume and hairpin) 

☑ Tour Yunshuiyao Ancient Town — a 5A-level scenic area combining Hegui Lou, Huaiyuan Lou, and Yunshuiyao Ancient 

Path; recognized as a UNESCO World Heritage Site in 2008 for its unique tulou clusters 

☑ Signature local flavors: Old House Ginger Duck, Clay Stove Chicken, Dendrobium Abalone Soup, Weiyou Duck, 

Peking Duck, Lobster & Abalone with Red Wine Banquet 
 

6D4N FUJIAN FOOD TOUR  
(XIAMEN / QUANZHOU / NANJING / ZHANGZHOU) 

 
DAY 1: KUALA LUMPUR –XIAMEN (MOB) 
Hotel: Fliport Garden Hotel or similar 5-star hotel 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Xiamen International Airport. Upon arrival, proceed to 
check in and rest at the hotel. 
 
DAY 2: XIAMEN – QUANZHOU - XIAMEN (B/L) 
Hotel: Fliport Garden Hotel or similar 5-star hotel 
After breakfast, drive to Shishi to visit Luojia Temple, known as the “Floating Temple on the Sea.” Enjoy the peaceful sea 
views and calm atmosphere. Then, go to Quanzhou and visit Xundou Village a beautiful fishing village. Try the special 
floral hairpin experience with costume included. Next, walk along Quanzhou West Street and check out the popular 
Xiao Xicheng spot. Visit Guanyue Temple (God of Wealth Temple) to pray for good luck and success. In the evening, 
explore Sunshine Night Market Fujian’s biggest night market and taste local Minnan snacks. 
 
DAY 3: XIAMEN – NANJING – ZHANGZHOU – XIAMEN (B/L/D) 
Hotel: Fliport Garden Hotel or similar 5-star hotel 
After breakfast, head to Nanjing to visit the picturesque Yunshuiyao Ancient Town. Explore Hegui Lou, known as the 
“Noah’s Ark on land,” a unique square tulou built on a swamp. Stroll along the film set and the century-old Yunshuiyao 
Ancient Path, soaking in the peaceful and cultural atmosphere. Then visit Huaiyuan Lou, the most exquisite double-ring 
round tulou, a masterpiece of architecture and the filming location of the movie Big Fish & Begonia. In the afternoon, tour 
Zhangzhou Old Town rich in historic buildings and traditional culture. Experience the town’s five distinctive features: old 
street charm, slow pace of life, Minnan culture, Republic of China style, and overseas Chinese heritage. 
 
DAY 4: XIAMEN (B/L/D) 
Hotel: Fliport Garden Hotel or similar 5-star hotel 
After breakfast, take a ferry to the charming Gulangyu Island. Walk among the diverse international-style buildings, 
including the Catholic Church, the Union Church, and various old villas. Don’t miss the most beautiful photo spots around 
the island. Climb up to the famous Sunlight Rock for a panoramic view of the blue sea and sky. Then, head to the bustling 
Longtou Road shopping street to enjoy shopping and local snacks. After returning to Xiamen, drive along the scenic 
Huandao Road to visit the “One Country, Two Systems Beach” and admire the city’s landmark — the World Trade Twin 
Towers, blending modern cityscape with seaside beauty. 
 
Day 5: XIAMEN – KUALA LUMPUR (B/L) 
After breakfast, visit the ancient Nanputuo Temple then admire the picturesque campus of Xiamen University. Next, head 
to the Yanwu Bridge Observation Deck and explore the trendy and romantic Jinji Baihua Starlight Coast a popular 
new landmark in Xiamen. Stroll through Shapowei Wharf a historic harbor dating back to the Ming Dynasty, now a 
creative market filled with young entrepreneurs, artisans, and unique shops. Afterwards, enjoy free time at Zhongshan 
Road Pedestrian Street for shopping and local snacks. In the evening, transfer to the airport for your flight home, 
concluding a wonderful trip. 
 
DAY 6: ARRIVAL IN KUALA LUMPUR (MOB) 
Arrive in KL with sweet memories of your tour! 
 
*Optional: Xiamen’s landmark, the World Trade Strait Tower. Enjoy the views from the 55th to 58th floors + The 
new Minnan culture attraction, “Yu Jian Minnan · Time Environment. (RMB400 adults and children) 
 
 
 
 
 
 
Remarks: 
Itinerary may be adjusted subject to unforeseen circumstances or company policies. 
Photo show in itinerary is only for reference. 
Hotel accommodation is subject to availability. 
Itinerary sequence may be altered. 
Group merging may occur. 
Refunds follow the terms and conditions. 
 


